
Protokoll fört vid sammanträde med 

Församlingsrådet i Lännäs Församling 
Onsdagen den 2 september 2020 i Klockargården 

Närvarande och beslutande: 

Linnéa Andersson, Örjan Eriksson, Ann-Kristin Larsson, Ann-Charlott Andersson,  

Astrid Åkesson Larsson Anna Greta Olsson fr § 21 Anders Söderling, Roland Jansson  

Leif Mellberg t §20 Mikael Schmidt. 

Fr §21 Leif Mellberg deltagande ersättare 

 

§ 15 Öppnande 

Ordförande välkomnade alla efter ett långt coronauppehåll  och förklarade mötet öppnat 

 

§ 16Kallelse 

Konstaterades att mötet kallats samman på ett korrekt sätt. Frågan om digital eller vanlig post 

diskuterades och önskemål framfördes till Mikael sekreteraren. 

 

§17 Justering 

Beslöts att protokollet skulle justeras jämte ordförande av Roland Jansson 

 

§18 Föredragningslista 

Den med kallelsen utsända listan fastställdes. 

Anmäldes att övriga frågor fanns 

 

§19 Föregående protokoll 

§5: En ny lista på inventarier att lämna till brandmyndigheten har tagits fram av Anna 

Johanna von Platen i samband med hennes digitalisering av inventarieboken 

§10 KFUM-gruppen har ej samlats p g a Corona 

 

§20 Utredning: Asker-Lännäs en församling 

Rådet enades efter diskussion om att anta samma uttalande som tidigare gjorts från Askers 

Församling och från Kyrkorådet. Formulering att sända till stiftsstyrelsen blev: 

Till Stiftsstyrelsen i Strängnäs stift 

Angående strukturutredning och förslag:Asker-Lännäs pastorat-en församling? 

Församlingsrådet i Lännäs Församling har vid sitt sammanträde den 2 september 2020 

diskuterat utredningen och dess sammanfattande förslag på utredningens sida 23. 

Kyrkorådet ställer sig bakom utredningens förslag  

-att den nuvarande pastoratsformen upphör att gälla 

-att de båda församlingarna upphör att gälla och en gemensam församling bildas 

-att den nya församlingens namn skall vara Asker-Lännäs församling 

-att det minsta antalet prästtjänster ska vara två 

-att de ekonomiska tillgångarna samt eventuella avtalsförbindelser hos pastoratet ska övergå 

till den nya församlingen. 

-att indelningsändringen ska träda i kraft de 1 januari 2022 

-att interrimsdelegerade behöver ej väljas 

Beslutets paragraf anses omedelbart justerad 

 

§21 Sommarcafé utvärdering 

Caféet var öppet måndag till fredag 11-17 under vecka 31 och 32. 

Caféet besöktes av 237 personer mot 277 förra året. 

199 personer fikade mot 223 förra året. 



Caféet samlade in 4950 kr som sändes till Lettlandshjälpen. Förra året samlades 5315 kr in. 

Caféet bemannades liksom förra året av Livia Olors och Linn Stenberg, två ungdomar från 

Dimbo resp Vinön. Dessa erhöll lön enligt avtal minilön för 18-åringar. 

På caféet fanns också oftast Carina Berg för samtal med besökare och även Mikael Schmidt 

deltog på deltid. Anna Johanna von Platen var igång med att inventera och dokumentera 

under första veckan och svarade då även hon på frågor om kyrkan. 

Många uttryckte glädje över att finna kyrkan öppen och tackade för trevligt bemötande. 

Församlingsrådet uttalade tack till Anna Greta Olsson som bidrog med hembakade bullar. 

 

§22 Budgetäskanden för 2021 

Rådet enades om följande äskanden: 

Sommarcafé 30 000 kr  

Gåva till Puze i Lettland 25 000 kr 

Öppen föreläsning i Lännäs, 30 000 kr 

Uppskyltning vid Katrinebrunn främst vid midsommar i samarbete med Hembygdsföreningen 

5000 kr 

Fortsatt arbete med skärm i kyrkan 35 000 Kr ( blir inte av under 2020). 

 

§23 Församlingskollekter 

Då Rådet inte sammanträtt sedan februari har ett antal församlingskollekter upptagits genom 

beslut av kyrkobetjäningen. Dessa är: 13/4, 14/6  Act Svenska Kyrkan, 19/4, 3/5, 17/5, 21/6, 

5/7,19/7 Operation Smile  20/6, 9/8 Lettlandshjälpen 23/8 Min stora dag. 

Beslutades att resterande Församlingskollekter under 2020 ska tas till Kvinnohuset i Örebro 

utom 11/10 dvs Tacksägelsedagen då vi skriver till Domkapitlet och ber att får ta kollekt till 

Världens Barn och att kollekten den dagen får flyttas till 18/10. 

 

§24 Höstens verksamhet 

Studerades planering som om några dagar kommer i Sockenbudet. Konstaterades att det inte 

är så mycket gudstjänster i Lännäs kyrka som man kan önska. Mikael förklarade att man i 

planeringsgruppen enats om att gudstjänster på Vinön kan få vara enda gudstjänst i pastoratet 

vissa veckor och att de räknas som Lännäsgudstjänster. Från Vinön finns även en bestämd 

önskan att få ha gudstjänsten på förmiddagstid. Kommande planering ska ta hänsyn till denna 

synpunkt. Frågades även om vardagsverksamhet varvid Mikael berättade om onsdagars 

eftermiddag som i september planeras till Sportstugan samt senare till öppna kyrkor i tur och 

ordning. På torsdagar blir det aktiviteter i Tegelhuset. Allt detta är Corona anpassat och det är 

därför som traditionella dagträffar uteblir och ersätts av dessa andra aktiviteter. 

 

§25 Övriga frågor 

-Efterfrågades Melodikryssfrukost varvid Mikael förklarade att sådan skall ske när frukost 

kan serveras. Enades om att det blir bra så. 

-Efterfrågades bättre markering av infarten till södra parkeringen.  

Frågan tas vidare till kyrkorådet. 

-Efterfrågades bättre gräsklippning runt kyrkstallet då långt gräs fuktskadar byggnaden. 

Frågan tas vidare till vaktmästeriet. 

-Diskuterades vuxenkonfirmation. Det finns flera signaler t ex i radio där man vittnar om att  

t ex en 90 åring konfirmerats. I vår bygd finns flera som ”det aldrig blev av” att gå till 

konfirmation inte minst med hänsyn till olika doptraditioner. Frågan ska beröras i kommande 

Sockenbud när coronaläget gör det möjligt. 

-förelåg en avsägelse av privata skäl från Thomas Olors som ledamot i Rådet.  

Beslutades motta den och sända ett tack för fullgjort arbete i uppgiften. 



 

-Roland Janson erbjöd sig att vid nästa sammanträde berätta lite extra om församlingens 

välgörare Ada Gustafsson och hennes bakgrund i Lännäs.  

Rådet ser fram mot denna berättelse- 

 

§26 Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till onsdagen den 9 december kl 18.30 i Klockargården, då med 

julsmörgås. 

 

§27 Avslutning 

Ordf tackade för visat intresse och avslutade mötet. Kaffesamkväm vidtog.  

Kvällen avslutades med att välsignelsen lästes tillsammans. 

 

 

Justeras 

 

 

Linnéa Andersson ordf                                             Roland Jansson 


